
Styremøte 12.10.22 

 
 
Til stede: Eirik, Bitten, Morten, Tone, Venke, Hans Christian. 
Forfall: Anders, Daniel, Per Olav 
 
 

Godkjenning av referat fra forrige møte:  
 
 
Godkjent. 
 
 
Økonomi status v/ Tor Morten og Venke orienterer. Følger opp utestående faktura for 
medlemskontingent. 
 
 
Kommunekontakt v/ Bitten. Kommunen har informert om at de kan senke høyde på gress 
med fotballbane 5-7 cm. Vi kan søke kompensasjon for å klippe fotballbanen.  
Angående speil/hekk. Kommunen har sluttet med speil. De sender brev til aktuelle huseierne 
om høyden på hekk. 
 
 

Lekeplasser v/ Anders 

 
Huskestativ. Må erstattes på et eller annet tidspunkt. Alternativene er huskestativ i stål, tre 
eller avvente innkjøp til neste års budsjett. 
 
 
Vedtak: Styret ønsker å avvente til neste års budsjett. 
 
 

Grøntområder og grøntavtalen v/ Daniel 
 
 
Trær ved Frøystadveien 15. De er store og vanskelige å beskjære. Styret ønsker at 
Grøntkomiteen og styrets grøntansvarlig vurderer håndtering av trærne i samråd med 
Nygaard for å vurdere eventuelle tiltak.  
 
 
Vedtak: Grøntansvarlig presenterer en anbefaling for styret. 
 
 
Steintrapp. Trapper ned ned til Tarjodd Bondesvei fra det gamle hovedhuset begynner er 
ikke i optimal forfatning. Det er kommet forslag om å legge grus på partiet mellom trapp og 
vei. 
 
 
Vedtak: Styret ønsker en vurdering fra Nygaard om eventuelle tiltak knyttet til trapp. Styret 
ønsker foreløpig ikke tiltak for området mellom trapp og vei. 



 
 
Avtale med Anticimex. Foreløpig ikke tatt noen rotter i fellene.  
 
 
 

Naust og naustleie v/ Per Olav 

 
 
 

Web, fellespostkasse v/ Tone 

 
 

Dugnad, ved Hans Christian 

 
 
Høstdugnad. Containere for grønt- og restavfall er bestilt. 
 
 
Det stilles spørsmål ved om det egentlig er behov for restavfallscontainere, ettersom 
kommunen har ordninger for henting av avfall inntil fem ganger i året. Containere koster 
velforeningen 2000 kr. 
 
 
Hvorvidt dette skal videreføres tas opp på årsmøtet neste år. 
 
 

Forslag om informasjonsmøte om solceller på Frøystad v/Eirik. 
 
 
Solceller. Rådgiver i kommunen kan ha informasjonsmøter angående solceller på tak. Det 
blir i tilfelle for eneboliger og blokker hver for seg. 
 
 
Styret avventer at Jotunet avklarer detaljer før det eventuelt blir informasjonsmøte. 

  

Håndtering av referat fra styremøter v/ Hans Christian 

 
 
Tone undersøker mulighet for passordbeskyttelse for del av nettsiden. Inntil videre legger vi 
referater ut. 
 


